
ISS学校物资采购
ISS学校物资采购服务能帮助学校简化采购流程，节省开
支，为教师和学生配备日常所需的高品质教学物资。ISS
学校物资采购服务优势:

简化采购流程
对任何国际学校而言，处理海外采购订单绝非易事，需要采购部门有时差地
联络海外供应商、处理货物集运，报关清关等。ISS学校采购服务能帮助学
校大幅简化采购流程，大大减少采购部门的工作量。

充分利用预算
ISS 周全的国际采购和配送服务能大幅度提升学校的购买力，且无须担心因
为单个订单而被收取过高价格。

高效配送 
ISS采购团队以最快最经济的方式帮学校整合运输并跟踪订单运输状态，确
保采购物安全送达。学校只需轻松坐等物资如期抵达，为学校下一步的教学
计划做准备。
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最新资讯:
ISS采购平台 2022年全新上线！

简化学校采购流程

https://www.iss.edu/services/school-supply/marketplace


ISS School Supply
Harness the power of ISS School Supply and the new 
ISS Supply Marketplace to simplify your school's supply 
process, save money, and equip your teachers and students 
with the high-quality resources they need to succeed every 
day. See where our ISS School Supply service can take you:

Supply, Simplified                                 
With help from ISS School Supply, dramatically reduce your staff’s 
purchasing workload. The new ISS Supply Marketplace helps you efficiently 
coordinate your school’s entire ordering process of best-in-class products 
and prices — all in one convenient portal.

Our team consolidates and tracks your shipments for the fastest, most 
economical delivery. Count on your supplies arriving hassle-free, just as 
expected, and ready to support the learning of your school. 

Delivering for Success

Maximize Your Budget                                       
Navigating purchase orders, vendors, shipping and customs is not easy 
for any international institution. Our comprehensive international supply 
and delivery program streamlines your process, plus gives you incredible 
buying power that avoids the common overcharges of individual ordering. 

STREAMLINE YOUR 
SCHOOL SUPPLY
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NEW: 

ISS Supply Marketplace  
Now Available in 2022!

https://www.iss.edu/services/school-supply


简化账单和付款方式
一旦您在ISS采购平台上下单，ISS将即刻开始执行您的采购
订单，以一种自动化采购流程处理您平台系统里的全部采
购需求。

同时, ISS 会以学校名义向单个供应商逐一支付货款，最终
将所有款项明细汇总成一个透明账单给到学校，减少学校
多重对账和会计结算负担。

ISS 采购系统界面

采购品类和购物车示例参考

包罗万象的学校物资，均在弹指间选择
探索热门产品，与金牌教育供应商和生产商协商合作，免费加入ISS采购
平台，ISS将为您提供最优质的服务，最合理的价格，以及全新轻松便捷
的流程，赋予学校和学校员工以下权利：

•	 创建, 保存, 及提交购物车

•	 按实时价格，库存，和运输等信息匹配最优供应商选择

•	 自动化学校审核操作

•	 根据需求实现与学校的ERP软件或财务系统整合

为您提供全新网上购物体验，有效协调整个学校采购流程- 一切皆在ISS采购平台

欢迎来到ISS采购平台系统
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Simplified Billing and Payment
Your entire ISS Marketplace order can be handled 
through an automated Purchase Order process. Once 
you place an order, ISS can immediately begin procuring 
your desired items. 

In addition, ISS pays all vendor invoices on the school’s 
behalf, giving you one consolidated invoice and reducing 
the typical reconciliation and accounting burden. 

The ISS Supply Marketplace

Categories and a sample shopping cart order

A World of Supply at Your Fingertips
Discover a wide range of popular products, all negotiated with premier 
educational suppliers and vendors. With no fee to join, the ISS Supply 
Marketplace just offers great service, great prices, and a new level of 
ease. You and your staff are empowered to:

•	 Build, save, and submit shopping carts
•	 Comparison shop across best-in-class vendors, with real-time 

information on price, inventory, and shipping
•	 Automate school approvals 
•	 Integrate with your school’s ERP or accounting software upon 

request

Transform your school's school supply process with a brand-new online shopping experience for 
you to efficiently coordinate your school’s entire ordering process— all in one place.

Welcome to the ISS Supply Marketplace

©2022 International Schools Services. All rights reserved.
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ISS学校采购服务每年覆盖

超过100万+
英里的运输里程

零售价格的折扣幅度平均达到

25-50% 

我们的团队代表国际学校与

100多家报关机构合作

简化流程，节省开支
ISS学校采购服务遍布全球，凭借着强大的国际性基础设施支持，无
论采购规模大小，ISS一直致力于为将全球各地区学校提供高质量
高性价比的学校物资。

从下单至配送的一站式服务
ISS采购平台里罗列了众多最热门的供应商，除此之外，ISS也和1000多家供应商建立了
合作，充分匹配照顾到学校的特殊要求。ISS学校物资采购团队为学校采购提供从始至
终的全方位支持，确保物资按时送达:

•	 享受ISS采购平台便捷的在线购物体验

•	 规划、商议和采购

•	 整合仓储

•	 应付账款和账单开具

•	 运输和清关

•	 完成交付！

ISS以最快最经济的方式为学校集运物资，处理繁琐的海关申报需求。同时ISS的系统和
个性化关怀可以让学校实时跟踪订单进展，处理尾货订单,直至货物如期抵达。

学校团队享有的ISS支持
ISS的全新在线采购平台致力于为为学校协调订单提供前所未有的便捷，并竭诚
提供持续的个性化服务。每个学校都配有一位专属ISS学校账户经理，为学校提
供个性化支持。

ISS采购服务团队的服务承诺包括但不局限于分享采购咨询和建议，如下有一些
经验分享：:

•	 了解ISS学校采购服务最新咨询，请访问：ISS.edu >>

•	 了解学校采购和成本节省建议，请访问: ISS.edu >>

即刻开始加入 ISS 采购平台>>
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https://www.iss.edu/publications/supply
https://www.iss.edu/blog/insights/7-tips-to-stretch-school-supply-budget-save-time
https://www.iss.edu/services/school-supply/marketplace


Sign up for the new ISS Supply Marketplace at ISS.edu
©2022 International Schools Services. All rights reserved.

ISS School Supply orders cover

1,000,000+
transportation miles yearly

On average, we negotiate

25-50% savings 
off retail price

Our team navigates

100+ custom 
agencies
on international schools' behalf

Simplify, Save, and Supply
Whether you are supplying a classroom of 10 or a school of 2,500, 
count on the ISS Supply Marketplace and our strong global 
infrastructure to get you high-quality supplies around the world.

Full Service, from Order to Delivery
While our most populuar vendors are in the ISS Supply Marketplace, we also work with 
over 1,000 vendors for special requests. From start to finish, ISS School Supply is ready 
to support all steps needed for an on-time arrival of your supplies: 

•	 Convenient online ordering in the ISS Supply Marketplace
•	 Planning, negotiating, and purchasing
•	 Warehouse consolidation
•	 Accounts payable and billing
•	 Transportation and customs clearance assistance
•	 Delivery!

We consolidate your shipments for the fastest, most-economical delivery, navigating 
complex customs requirements. ISS’s systems and personal attention allow you to track 
orders, address vendor backorders, and follow up to ensure delivery, just as expected.

Support for Your Team
While the all-new online shopping experience is designed to make coordination 
at your school easier than ever, ISS remains committed to ongoing, personalized 
service. Your dedicated ISS account manager will be your school’s personal a 
connection and advocate! 

Part of the School Supply team's commitment to service also includes sharing 
resources and insight throughout the school year. Here are a few places to start: 

•	 Read the ISS School Supply Supplement at ISS.edu >> 
•	 Check out money-savings supply tips at ISS.edu >>

Get started here with ISS Supply Marketplace >>

https://www.iss.edu/services/school-supply
https://www.iss.edu/publications/supply
https://www.iss.edu/publications/supply/2021-supplement
https://www.iss.edu/library/five-ways-save-money
https://www.iss.edu/blog/insights/2021-school-purchasing-budgets
https://www.iss.edu/services/school-supply


全方位满足您的需求
ISS学校采购服务能够全方位满足学校的采购需求。利用这份清单概览快速整理采购订单！

学校整体发展
如果您正在计划调整学校发展策略，例如，扩大招生、重新评
估课程计划或倡导新技术运用而，需要调整学年的物资采购计
划。

常规教室物资
教室物资采购计划，包括显示设备、耗材和教材（纸质和电子
版）等。

         

图书馆
及时购入最新书籍刊物，更新图书馆的馆藏。此外，确保图书
馆设施和布局能够满足学生的需求。

室内和户外设施
评估室内空间，确定是否需要更新桌椅和长凳等基本物资。同
时检查户外空间和操场是否需要添置滑梯、秋千和其他结构设
施。

科技设施
确保设施齐全完成，以便让学生开展创新和探究活动，如科学
实验室设备、个人保护设备、手提电脑和计算器等。

创客空间
ISS见证了创新、灵动和富有科技感的学校空间的增长，为
其提供了相关支持。添置全新轻便的设施和工具，如3D打印
机、文档照相机和机器人设备等，完善教学空间。

校服
评估现有库存和下一年的需求，购置校服、体育服和运动服
等。

表演和视觉艺术
各类艺术物资，包括需要更换的乐器；新的陶器、画作和手工
用品；戏剧表演设备、服装、需要用到的道具等。

运动器材
泳池、操场和体育馆内的设备，以满足各类体育项目和运动活
动的需求。

特殊需求
凭借ISS在全球的庞大关系网络和丰富采购经验，我们也能为
学校在寻找稀有罕见物资时提供坚实有力的支持，满足学校独
一无二的采购需求。
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Meeting Your Needs from A-Z
ISS School Supply and the new ISS Supply Marketplace can help you outfit your school for success. Use this 
overview checklist to jumpstart organizing your orders!

Overall School Life
From office materials to school nurse supplies, support day-
to-day school life with your orders. If you’re expecting strategic 
changes — e.g., enrollment increases, a curriculum review, or 
new technology initiatives — evaluate how your school year 
orders will adapt.

General Classroom 
Consider your classroom supply replenishment plans, including 
displays, consumables, and text books, both physical and digital. 
         

Library 
Keep your collection of titles up to date, plus ensure your furniture 
and library layout are meeting the needs of your students.

Indoor and Outdoor Furniture 
Assess your indoor spaces to determine if you need to refresh 
basics like desks, chairs and benches. Also consider outdoor 
spaces and playgrounds may need new equipment like slides, 
swings, and structures.

Science and Tech 
Ensure your students are well-equipped for innovation and 
inquiry, from science laboratory equipment and PPE, to laptops 
and calculators.

Makerspaces
ISS School Supply has seen and supported the increase of 
innovative, flexible, and tech-rich learning spaces. Consider agile 
furniture and tools like 3-D printers, robotics, audio and visual 
equipment, and more to  complete your space.

Uniforms 
Assess your stock and sizing needs for next year, considering 
school uniforms as well as PE and sports uniforms. 

Performing and Visual Arts  
Consider your supplies across the arts, including instruments 
that need replacing; refreshed ceramics, paints, and craft 
supplies; and any theatre equipment, costumes, or props the 
school needs. 

Sports Equipment 
Consider equipment for the pool, field, and gym to support all 
levels of PE programs and sports activities. 

Special Requests
With ISS’s vast network and purchasing experience, we're well- 
positioned to help you find hard-to-find orders for your school's 
unique needs.

https://www.iss.edu/services/school-supply


•	 School Specialty
•	 Demco, Inc.
•	 Follett School Solutions, Inc.
•	 Insight.com
•	 Heinemann
•	 Dick Blick
•	 Lakeshore
•	 Carolina Biological Supply Co.
•	 Vernier Intl.
•	 Barnes & Noble, Inc.
•	 Woodwind and Brasswind

部分热门供应商名单
ISS云集了1000多家供应商资源，充分
满足您的采购需求，其中包括：

如需了解更多，请访问ISS.edu >>

客户评价

"还没和ISS合作之前，我们从美国采购物资非常令人头疼！作为校
方，我们非常感谢有这么一家公司能明白国际学校面临的特殊挑战。
我们与ISS的合作一直以来都非常愉快。” 

-Kari Hanlon, 基加利国际社区学校 

“ISS一直是乔治·华盛顿学院（GWA）的重要战略合作伙伴，未来也将
是。ISS不仅为我们提供最优质的客户支持，还在物流和财务方面助力
我们学校的运营，帮助我们节省了时间和开支。我们和ISS的合作关系
是学校取得成功的关键因素之一。”

-Brahim Amine, 乔治·华盛顿学院

关于ISS：国际教育服务机构（ISS）是一家非营利组织，通过提供综合教育服务，每年携手800余
家国际教育机构和数万名教育工作者，打造全球覆盖范围最广的国际教育支持平台。自1955年成
立以来，ISS始终致力于在全球教育领域推行创新的最佳实践。核心服务包括：开办和运营以学生
为中心、面向未来的学校；招聘顶尖的教育工作者和领导人才；提供最前沿的职业培训机会；基
本教学物资采购；学校基金会管理；鼓励国际学校实现领导力多元化。ISS在美国新泽西州普林斯
顿和中国深圳均设有办事处，员工遍及全球。我们欢迎更多有志之士的加入，共同打造一个异彩
纷呈的世界。如需了解更多信息，请访问ISS.edu

©2022国际教育服务机构。版权所有。 所有图片均摄于ISS管理的学校或活动现场。

ISS 采购平台系统
依托ISS学校物资采购服务和采购平台系统，享受快速、便捷、富有成本效益的采购流

程，轻松购置全球一流质量的K-12 学校物资。

即日起加入, 请访问: ISS.edu/Supply

#ISSedu

http://
https://www.iss.edu/services/school-supply/products-vendors
http://ISS.edu
https://www.iss.edu/services/school-supply
https://www.iss.edu/services/school-supply
https://www.facebook.com/InternationalSchoolsServices
https://www.instagram.com/intlschoolsservices/
https://twitter.com/ISSCommunity
https://www.linkedin.com/company/international-schools-services


•	 School Specialty
•	 Demco, Inc.
•	 Follett School Solutions, Inc.
•	 Insight.com
•	 Heinemann
•	 Dick Blick
•	 Lakeshore
•	 Carolina Biological Supply Co.
•	 Vernier Intl.
•	 Barnes & Noble, Inc.
•	 Woodwind and Brasswind

Sample Vendors
Across the ISS Supply Marketplace and 
the ISS School Supply team's network 
of suppliers, we work with over 1,000 
vendors, including:

See more at ISS.edu >>

Customer Comments
“We had such a difficult time ordering from the US before finding 
International School Services (ISS)!  As a school, we are so thankful that 
there's a company out there that understands the unique challenges 
that international schools face. We've had a great experience so far 
with ISS."

-Kari Hanlon, Kigali International Community School

“ISS has been, continues to be, and will always be a strategic and key 
partner for GWA.  Not only we receive the best customer support but 
the logistical and financial impact on the school's operations is very 
significant (time and cost savings). Our partnership with ISS is a key 
factor of success."   

-Brahim Amine, George Washington Academy

ABOUT ISS: As a nonprofit organization, International Schools Services (ISS) works with more 
than 800 international schools and tens of thousands of educators each year across its suite of services, 
creating the largest global footprint in international education support. Since its inception in 1955, ISS has 
promoted innovative best practices for global education. Core services include starting and operating 
student-centered, future-oriented schools; recruiting world-class educators and leaders; providing 
cutting-edge professional learning opportunities; sourcing essential school supplies; administering 
school foundations; and encouraging more diverse leadership in international schools. With offices in 
Princeton, NJ USA and Shenzhen, China and staff located across the globe, ISS invites all to join in 
making a world of difference. For more information, visit ISS.edu#ISSedu

The ISS Supply Marketplace is Here
With ISS School Supply and the ISS Supply Marketplace, access a fast, easy, and cost-

efficient way to procure top-quality K-12 school supplies from around the globe

Get started today at ISS.edu/Supply
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